
PROTOKÓŁ  Nr 27/2011
          z posiedzenia  Komisji Ładu, Porz ądku i Ochrony 

Środowiska
 z dnia 14 grudnia 2011r.

Obecni:

1. Stefan Mikiciuk  -  Przewodniczący
2. Włodzimierz Malinowski           - Zastępca Przewodniczącego
3. Henryk Wójcik                           - Członek Komisji
4. Danuta Opłotna               - Członek Komisji
5. Tadeusz Groszek  - Członek Komisji
6. Adam Wojtyra       - Członek Komisji

Zaproszeni goście:

1. Piotr Gołoś – pracownik Wydziału ID

2. Emilia Oleksiak – Specjalista ds. Promocji, Sportu i Kultury

Porządek:

1. Przyjęcie protokołu nr 26/2011 z poprzedniego posiedzenia komisji.

2. Konkurs na przystrój świąteczny posesji na ternie Gminy Tłuszcz.

3. Zapoznanie się z pismami korespondencyjnymi.

4. Sprawy różne. 

Proponowany porządek został przyjęty. 

Ad 1.

Radni zapoznali się z treścią protokołu sporządzonego z poprzedniego 
posiedzenia komisji. Protokół został przyjęty. 

Ad 2.
Radny Stefan Mikiciuk poprosił Panią Emilię Oleksiak o informację, czy są 
środki finansowe na organizację konkursu na przystrój bożonarodzeniowy 
posesji w Gminie Tłuszcz oraz, czy Komisji może przystąpić do dalszych 
procedur związanych z konkursem.

Emilia Oleksiak stwierdziła, że jeśli rozstrzygnięcie konkursu będzie w 2012 
roku to na tę chwilę nie jest jeszcze ustalony budżet na przyszły rok i trudno 
odpowiedzieć na to pytanie.

Radny Mikiciuk Stefan zwrócił się z pytaniem do Pana Piotra Gołosia, czy na 
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służbowy telefon komórkowy, który obecnie posiada można się z nim 
kontaktować. 
W związku z dyskusją na temat możliwości udostępnienia numeru telefonu 
służbowego pracownika na urzędowej stronie internetowej Emilia Oleksiak 
zapytała, czy jest taka możliwość Piotra Gołosia.

Piotr Gołoś nie wyraził zgody. Uważa, że dzwonić można do niego w godzinach 
pracy, czyli w godzinach funkcjonowania Urzędu w rozsądnych tematach.

Ad 3.
Radni zapoznali się z treścią pisma i dołączoną do niego opinią techniczną 
pawilonu handlowo – usługowego przedłożonego przez Burmistrza Tłuszcza do 
Rady Miejskiej w Tłuszczu w dniu 30 listopada odnośnie prośby o wyrażenie 
opinii przez komisje Rady - załącznik nr 1.

Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska uważa, że Burmistrz 
Tłuszcza powinien zaprzestać podejmowania dalszych procedur prowadzących 
do nabycia budynku Pawilonu Handlowo-Usługowego przez Gminę Tłuszcz.

Radny Wójcik dodał, że do przedłożonej opinii brakuje jak dla niego wyceny.

Ad 4.
Radny Wojtyra Adam uważa, że Komisji powinna zainteresować i zająć się 
najważniejszą rzeczą jaką jest budżet 2012 rok. Są duże rozbieżności z 
uwzględnieniem wniosków złożonych do budżetu. Kolejną sprawą jaką poruszył 
radny to brakujące środki finansowe na funkcjonowanie Rady. Radny Wojtyra 
stwierdził, że biorąc pod uwagę jego wieloletnią praktykę bycia radnym nie 
spotkał się z odrzuceniem budżetu Radę, jak i nigdy nie spotkał się z brakiem 
środków na diety. Zwrócił uwagę na fakt, że były organizowane dwie Sesje 
Nadzwyczajne, nie z wniosku Rady, a osoba, która konstruuje projekt budżetu 
powinna przewidzieć sytuacje jakie mogą się zdarzyć.

Radny Malinowski Włodzimierz wyjaśnił, iż Komisji Rewizyjna i Komisja 
Budżetu i Inwestycji po zapoznaniu się z projektem budżetu na 2012 nie 
zgadzają się z zamieszczonymi pozycjami oraz z brakiem uwzględnienia 
niektórych pozycji. Przybliżył najważniejsze uwagi m.in.:

1. za małe przeznaczenie środków finansowych na okręgi wyborcze nr 1, 7
 i 10;

2. budowa SUW w Kozłach powinna zostać wykonana w całości w roku 
2012;

Radny uważa, że brak było przekazu informacji, konsultacji, jeśli chodzi o 
realizację projektu powstania sortowni i kompostowni w Wólce Kozłowskiej, 
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gdyż mieszkańcy nie z doinformowania sprzeciwiali się temu przedsięwzięciu.

Radny Stefan Mikiciuk zacytował fragment protokołu z poprzedniego 
posiedzenia komisji, pkt. Ad.3.

Radny Malinowski wnioskuje, że:
1. Zaprezentować i pokazać mieszkańcom jak funkcjonuje podobne 

rozwiązanie w Poświętnem koło Płońska;
2. Należy wybudować SUW w Kozłach;
3. Inwestycja jest tylko na potrzeby Gminy Tłuszcz;
4. Mieszkańcy mogliby powołać komitet, który nadzorowałby prace 

sortowni i kompostowni.

Radny Wójcik Henryk jest i był za tym, że ta inwestycja miałaby być tylko na 
potrzeby mieszkańców Gminy Tłuszcz, lecz zastanawia się nad jednym, bardzo 
ważnym pytaniem kto  podejmie się przeprowadzenia negocjacji i kto zmusi 
mieszkańców, żeby pojechali gdzieś coś zobaczyć? Czy mamy pomagać 
Burmistrzowi, czy nie. Kto się zobowiąże do pomocy Burmistrzowi z tu 
siedzących?

Radny Wojtyra stwierdził, że Burmistrz ma od tego pracowników. Jeśli 
Burmistrz będzie się przesuwał w odpowiednim kierunku, to nie wierzę w to, że 
nikt się nie znajdzie do pomocy. Radny Wojtyra odpowiada, że w pierwszej 
kolejności należy odpowiedzieć sobie na pytanie, czy Gmina chce powstania tej 
sortowni, czy nie?!

Radny Wójcik stwierdził, że sytuacja jest taka, że radni załatwiają sprawy przez 
media, a nie na posiedzeniach komisji żeby pomagać i współpracować z 
Burmistrzem. Kiedy usiądziemy i zaczniemy rozmawiać razem z Burmistrzem? 
Mówimy o budżecie na 2012 rok, jak radni będą robić w ten sposób, że 
informacje będziemy podawać do prasy to nic się nie załatwi i za jakiś czas 
radni nie będą potrzebni.

Radny Malinowski dodał, że był obecny w sierpniu na zebraniu z mieszkańcami 
Kozłów i Wólki Kozłowskiej, nikt z obecnych nie zgłaszał sprzeciwu. 
Mieszkańcy oczekiwali od Burmistrza deklaracji dot. wykonania wodociągu. 
Radny uważa, że gdyby Burmistrz zorganizował kolejne spotkanie to radni by 
go poparli. Gdyby był podstawowy przekaz informacji to być może ta sprawa 
miałaby inne zakończenie. Gdyby była podstawowa informacja to nie trafiłoby 
to do prasy, ani do telewizji tak podejrzewa radny.

Radna Opłotna dodała, że Burmistrz mógł przygotować porozumienie 
przedwstępne, że w ten projekt nie będzie spalarnią śmieci itd. Przedłożone 
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porozumienie powinno zostać podpisane i powinno obowiązywać, powinien być 
sporządzony dokument.

Radny Wojtyra również zwrócił uwagę, że wspominał już o podjęciu uchwały 
intencyjnej w tym zakresie i to rozwiązałoby być może problem, bo byłby 
stworzony właściwy dokument.

Radny Mikiciuk uważa, że Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska 
wszystkie działania zmierzające do finału, rozstrzygnięcia problemu będą przez 
radnych  jak najbardziej wspierane.

Radny Wojtyra zwrócił uwagę na fakt, że doszło do porozumienia na ostatniej 
Sesji Rady Miejskiej, bo nie została podjęta uchwała wprowadzona do porządku 
obrad przez Burmistrza i to w tej chwili obliguje Burmistrza do wydania 
negatywnej decyzji środowiskowej odnośnie tego wysypiska. Pewnych rzeczy 
nie uda się uniknąć. Urządowi Marszałkowskiemu prawdopodobnie będzie 
zależało na tym, aby samorządy miały takie miejsca jak sortownia i 
kompostownia.

Radny Malinowski jest przeciwny temu, że podrzuca się tzw. : „gorącego 
ziemniaka” radnym przez Sesją. Nie powinno być takich rzeczy, radni powinni 
mieć możliwość przeanalizowania każdego projektu uchwały.

W dyskusji radni wrócili do tematu projektu budżetu na 2012 rok i tym samym 
do artykułu, który ukazała się w „Kurierze W..” i opublikowanego stanowiska 
jakie zajął Klub Radnych oraz do nieobecności Burmistrzów na zebraniu w 
Jasienicy. 

Wnioski komisji
Komisja wnioskuje o zaplanowanie spotkanie dotyczące Sesji Budżetowej w 
okresie przedświątecznym w dniach 19-21.12.2011r. Na którym wszyscy radni 
będą ustosunkowywać się do projektu budżetu.

Radna Opłotna Danuta zwraca się zapytaniem, czy Gmina Tłuszcz wystąpiła do 
Wojewódzkiego Zarządu Melioracji o czyszczenie dalszego odcinka rzeki 
Cienkiej. Jeśli nie to radna wnioskuje o wystosowanie takiego wniosku w trybie 
pilnym do odpowiednich instytucji. Radna prosi o dopilnowanie tej sprawy i 
poinformowanie jakie są tego postępowania efekty.

Radny Wójcik Henryk prosi o podjęcie decyzji o likwidacji pogorzeliska pod 
adresem ul. W. Karskiej 35 w Chrzęsnem.

Radny Malinowski wnioskuje o ustawienie znaków ograniczających prędkość 
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do 50km/h oraz o wycięcie samosiejek na ul. Jarzynowej i ul. Widnej.

Radny Mikiciuk zwraca się do Burmistrza Tłuszcza, czy złożony został wniosek 
o zawarcie umowy z Urzędem Pracy na prace interwencyjne w 2012 roku.

Radny Mikiciuk Stefan wnioskuje o podanie informacji jaki jest los składowiska 
śmieci na jeden z posesji w Postoliskach położonej przy Szosie Jadowskiej.
 
Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień 5 stycznia 2012r.  

o godz. 16.00.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji

Stefan Mikiciuk

1. Dokument utworzony przez: Stefan Mikiciuk

2. Data utworzenia dokumentu: 04.01.2012r.

3. Data publikacji:
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